WEEK 4 – lesson notes

Zelená kniha str. 26/4
Jak se máš? – Dobře.
Jak se řekne „beer“? Co znamená „beer“? Co je to? – Pivo.
Kde je to? Kde je Petr? – Je v restauraci.
Odkud jsi? – Z Francie.
Kde je auto? – Je nahoře.
Jana je studentka? – Ne, Jana je manažerka.
Kde je obchod? Kde je učitelka? – Tady vlevo.

Líbí se mi ….
Nelíbí se mi …
Chutná mi …
Nechutná mi …

Co se ti líbí v Brně? – Líbí se mi univerzitní kampus.
Co ti chutná? – Chutná mi pizza.


e-mail:
teď = now
kancelář (F) = office
dům = house
starý = old
někdy = sometimes
protože = because
ale = but 
učit se = to learn (Učím se česky.)
Učit = to teach (Učitelka učí.)

Kolik to stojí?
[bookmark: _GoBack]Kolik stojí pivo? Kolik stojí káva? Kolik stojí pizza?
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